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Komisija za spoljne poslove, dijaspore i strateških  investicija  
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Priština, 2.5.2019, u 11:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala C-203 

 

Z a p i s n i k  

 

Prisutni: Vjosa Osmani- Sadriu, Time Kadrijaj, Danush Ademi, Glauk Konjufca, Fitore Pacolli, Elmi 

Reçica, Evgjeni Thaçi- Dragusha i  Zafir Berisha. 

 

Odsutni: Dukagjin Gorani, Doruntinë Maloku- Kastrati i  Sergjan Mitroviç.  

 

Učesnici iz Ministarstva spoljnih poslova: Behgjet Pacolli, Prvi zamenik premijera i ministar spoljnih  

poslova, Fitim Sadiku, generalni sekretar, Florent Muçaj, spoljni konsultant, Jetlir Zyberaj, šef  

kabineta, Muhamet Brajshori, MSP i Liridon Llapashtica, savetnik.  

 

Drugi učesnici : Agonis Thaçi i  Vjeshtore Zeqiri, D+; Butrint Berisha, PIPS; Yllka Alimusaj, Eugen 

Cakolli i  Blerta Aliu, KDI; Marigona Berisha, GP LDK; Ylli Sokoli i  Hëna Rexhaj, praktikant; Vlera 

Rexha i  Donika Bunjaku, student, UP; Egnesa Vitia, Skupština i mediji. 

 

Pomočno osoblje komisije: Minire Hasani i  Manush Krasniqi. 

 

Sednicu predsedavala: Vjosa Osmani-Sadriu, predsednica  komisije. 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda ; 

2. Usvajanje zapisnika sa održanih sednica od 25 februara, 6 e 7 marta i  5 e 12 aprila 2019 god.; 

3. Izveštavanje ministra spoljnih poslova, g. Behgjet Pacolli; 

4. Razno.  
 

 

1. 3.  Izveštavanje ministra spoljnih poslova, g. Behgjet Pacolli; 

 
 

Vjosa Osmani Sadriu, rekla je da je ministar pozvan da izveštava o spoljno političkim aktivnostima. 

Ona je obavestila da je poslednje izveštavanje ministarstva bilo u decembru, gde su tretirane  niz 

pitanja, ali je u međuvremenu došlo do novih razvoja u oblasti spoljne politike, o čemu će detaljno 

obavestiti Komisiju. 

 

 
 

Behgjet Pacolli, što se tiče bilateralnih odnosa, obavestio je  da je nastavio da radi sa zemljama van 

Evrope,  kako bi ojačao poziciju Kosova i partnerstvo sa Afrikom, Azijom, Latinskom Amerikom i 
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drugim regionima. Obavestio je o sastanku Koalicije protiv terorizma, održan u Vašingtonu, gde se 

sastao sa mnogim kolegama iz celog sveta, a pored sastanka sa Državnim sekretarom, razvio je važne 

kontakte sa kolegama iz Južne Amerike, Afrike, Azije i Evrope. 

Tokom ovog sastanka, on je rekao da se sastao sa svojim kolegom iz Kolumbije, koji je dao verbalnu 

notu da su spremni da dekretuju svog nerezidentnog ambasadora na Kosovu, a mi smo tražili njihovo 

odobrenje za otvaranje ambasade u Kolumbiji. Dalje, on je rekao da postoji velika koncentracija oko 

Čilea, zbog Skupštine Interpola. Što se Interpola tiče, on je pozvao na rezervisani sastanak, bez 

prisustva medija, jer su informacije tajne i ograničene. 

 

 
 

Vjosa Osmani- Sadriu, zaključila da je komisija spremna da održi sastanak iza zatvorenih vrata u vezi 

sa izveštavanjem ministra za Interpol. 

 
 

Behgjet Pacolli, On je rekao da je učestvovao na konferenciji Islamske organizacije Ujedinjenih 

Arapskih Emirata, gde se sastao s predstavnicima država Ukrajine, Indije, Ujedinjenih Arapskih 

Emirata, Kuvajta, Saudijske Arabije, Jordana, Malezije, Maldiva, Džibutija, Somalije, Ugande, Togo, 

Gabon, Oman, Gambije, Sijera Leone, Avganistana i Bangladeša. 

Tokom ovih sastanaka, rekao je da je da je govorio o jačanju pozicije Kosova u ovim zemljama, za 

pismo Srbije, koje se svakog meseca šalje  ovim državama za nepriznavanje Kosova. U vezi sa tim, 

rekao je da osim razmene pisama, u sastancima je naglašeno da nemamo ništa da raspravljamo sa 

Srbijom, što se tiče statusa Kosova, sa njima razgovaramo samo o poboljšanju odnosa sa našim 

građanima. Dalje, on je obavestio da je razvio posete u  Africi, u zemljama koje nisu priznale Kosovo, 

gde je istakao da treba da se Kosovo prizna od strane ovih država. On je napomenuo  da je predsednik  

Skupštine Etiopije, kao i predsednik Komisije za spoljnu politiku Skupštine Etiopije, sa kojima je su 

se vodile veoma konstruktivne diskusije.  

Potpredsednik Kenije je posetio Kosovo, imajući priliku da ga informišu o Kosovu i stvorenu realnost 

ovde. Pacolli je obavestio da je učestvovao na inauguraciji novog predsednika Senegala, gde se sastao 

sa predstavnicima država, kao: Burkina Faso, Togo, Sijera Leone, Madagaskar, Nigerija, Sao Tome i 

Principe, Demokratska Republika Gvineja Bisao, Kongo, Gabon i  Gambija. Što se tiče vesti da su 

države kao  Gvineja,  Bisau, Madagaskar, Sao Tome, Principe i Gambija, povukle priznanje, rekao je 

da su to neistine, zato što imaju veoma dobre odnose sa ovim državama.  Pacolli, dao je do znanja da 

rade veoma intenzivno da bi Demokratska Republika Kongoa, priznala Republiku Kosova, i da je u 

sastanku sa predsednikom Etiopije, dobio dokaz da je ova država u procesu finalizacije priznavanja 

Kosova. On je takođe, obavestio da su pozvali 10 studenta iz ovih država, koji će pohađati letnje 

kurseve na Univerzitetu u Prištini. Tokom sastanka sa japanskim homologom, ministar je najavio da je 

došao do zaključka da će Japan otvoriti Ambasadu na Kosovu od januara naredne godine. Ministar, 

dalje je rekao da je Kosovo aktivno u Globalnoj koaliciji protiv  ISIS, kao stalni saradnik i radili su na 

repatrijaciji građana koji su bili u ratovima u Siriji. Što se tiče Jadranske Karte , rekao je da Kosovo 

ima status posmatrača i tendencija je da se dobije status stalnog člana. Što se tiče OEBS-a, rekao je da 

imaju stalnu komunikaciju i da je situacija u ovoj organizaciji veoma delikatna. Ministar, tokom 

izveštavanja, dao je do znanja da je otvorena Kancelarija Kosova u Atini, i da je MSP je tokom  

finalizacije radova za otvaranje Kancelarije Kosova u Slovakiji i pokrenuto je i otvaranje jedne 

kancelarije u Bukureštu. Što se tiče regionalnih odnosa, rekao je da će Kosovo da predsedava  

Organizacija za saradnju u jugoistočnoj Evropi (SEECP), i da imaju veoma dobre odnose sa Grčkom, 

dok što se tiče saradnje sa Albanijom,  rekao je da je potvrđeno da su 57 sporazuma u toku, jedan 

sporazum  je sklopljen i 16 drugih sporazuma treba da počnu.   

 
 

Vjosa Osmani- Sadriu, u vezi sa Berlinskim samitom i nedostatkom jedinstvenog stava Kosovskih 

institucija, pitala je: Da li je oštetio bilateralne odnose sa dve zemlje domaćina, nejedinstveni stav 

predsednika i premijera i uopšteno odnose Kosova u regionalnom i međunarodnom nivou? Što se tiče 
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priznavanja, pitala je: Koji je glavni razlog za zastoj priznanja, da li je zbog nerada institucija ili 

zloupotreba dijaloga od strane Srbije ?  

 

Elmi Reçica, rekao je da ministar  tokom svog rada, dotakao sva pitanja od interesa, ne samo MSP-a 

već i Kosova. On je dodao da je ministarstvo razvilo aktivnosti da sprečava povlačenje priznanja za  

koje je Srbija puno radila, ali nisu zapostavili angažovanja što se tiče ekonomske diplomatije. Što se 

tiče evropskim integracijama, rekao je da je Kosovo završilo procese za liberalizaciju viza i ovo pitanje 

ne pripada evropskoj diplomatiji, već  je unutrašnje pitanje država. U vezi regionalnih inicijativa, rekao 

je da treba da se više angažujete i posvetite se regionalnim organizmima. Reçica, što se tiče Samita u  

Berlinu, rekao je da je Kosovo tretirano jednako sa svim drugim državama i nije bilo oklevanja, što se 

tiče nezavisnosti Kosova i teritorijalnog integriteta.   
 

Zafir Berisha, o događajima na Samitu u Berlinu i neusklađenim stavovima Kosovskih institucija, 

pitao je ministra: Da li je primio nešto što bi trebalo proslediti i razmotriti u institucijama da se učinjene 

greške u Berlinu ne ponavljaju  u Parizu i šta bi trebalo da unaprede institucije među sobom, da 

postupaju sa stavovima koji su u skladu sa Ustavom Kosova? 
 

Time Kadrijaj, dala je do znanja da je Srbija otvorila kancelarije za povezivanje  i da je uložila u 

mnogim zemljama širom sveta da lobira protiv nezavisnosti Kosova i njegovog učlanjivanja u 

različitim međunarodnim organizacijama. U vezi sa tim, pitala je: Da li je ovo istina i koje se aktivnosti 

Kosova u ovom pravcu ? Na sastanku premijera sa ministrom Unutrašnjih poslova Nemačke, rekla je 

da su dobili pozitivan odgovor, što se tiče liberalizacije viza. Pitala je: Koje su opcije i mogući  datum 

da se žitelji Kosova kreču slobodno ?  
 

Vjosa Osmani- Sadriu, rekla je da je kabinet  ministra kontaktirao komisiju, sa konkretnim predlogom 

za podržavanje parlamentarne diplomatije i složili smo se oko plana da posetimo države koje mogu 

uticati u procesu liberalizacije viza, onda  države, glas koji nam treba za Interpol i obavestila je  ministra 

da se komisija složila sa predlozima  ministra.  
 

Glauk Konjufca, što se tiče Saveta Evrope, rekao je da je pre pet godina postojala delegacija Kosova 

u EK i tokom sastanaka sa predstavnicima EK i sa nacionalnim delegacijama rečeno je da Kosovo ne 

treba da podnese zahtev za EK, još dok nije osnivan Specijalnog sud i dok nije završila svoj posao . 

Što se tiče ovoga,  pitao je : Da li se promenilo nešto, da li su isti stavovi sa onim iz  2014 i  2015 god. 

Što se tiče , Specijalnog suda i učlanjen ja  Kosova u EK?  

Da li je imenovan g. Enrique Rais, kao počasni konzul Kosova u Hondurasu? Za ovu osobu u američkim 

dokumentima o pravosuđu objavljeno je da je njegovo ime povezano sa organizovanim kriminalom, a 

postoji i nalog za hapšenje. 

Dalje, on je najavio da je američka pravda objavila njegove e-mailove, u kojima se nalazi i ime ministra 

Pacolija, kao njegov saradnik. On, je takođe pitao: Da li je bio g. Rais deo tima g. Pacolija  tokom 

sastanaka u Hondurasu? Još jedna činjenica koja se spominje o saradnji ministra Pacollija sa g. Rais, 

je i  to da je g. Pacolli prodao stan toj osobi u Švajcarskoj, i pitao, da li je to istina. 

 
 

Behgjet Pacolli, rekao je da sa g. Rais, predstavio bivši  ambasador SAD, g.  William Walker, u vreme 

kada je lobirao  za Kosovo, dok je bio  u opoziciji i doneo  Kosovu preko 47 dokumentovanih priznanja. 

On je rekao da je g. Walker pomogao da ide u Salvador, posto je bio  Ambasador SAD –a u ovoj državi, 

i da je g.  Rais pomagao njemu za postizanje priznanja od strane  Hondurasa i  Salvadora. Pacolli, dalje, 

je rekao da  g. Rais, poseduje kompaniju  koja izdaje pod kirijom avione. Jednog od kojih kojeg je 

koristio i za koriščenje aviona je otvorio  kreditni račun, kompaniji  g. Rais. Pacolli je priznao da je g. 

Rais kupio jedan apartman u njegovom hotelu, u vrednosti od 2.6 miliona evra, kojeg poseduje i danas 

u  Lugano.  
 

Vjosa Osmani- Sadriu, pitala je: Da li je  počasni konzul Republike Kosovo? 
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Behgjet Pacolli, osvrćući se na pitanje poslanika gđe. Osmanija, Pacolli je rekao  da g. Rais nije i 

nikada nije bio počasni konzul Republike Kosovo. Rekao je da je predložio da se dekretuje počasni  

konzul,  jer je pomogao sa dva priznanja, ali to se nije dogodilo. Pacolli je dalje rekao da nije imao 

nijedan kontakt  sa g. Rais, iz razloga što je on između perioda  2012, 2013 i 2014 godine. Platio svoj 

stan u Lugano.  

 

Glauk Konjufca, za vreme kada je g. Pacolli bi zamenik premijera, u  2011god. pitao je : Da li je imao 

neki biznis sa g. Rais? On je takođe rekao  da se u e-ma ilovima koje je otkrila američka pravda, kaže 

da je g. Pacolli i Mr. Rais zajedno osnovali još jednu kompaniju u Libiji. 
 

Behgjet Pacolli, rekao da u  2011god  nije imao nikakav zajednički biznis sa g.  Rais i da je on dao 

garanciju njegovoj firmi, da bi platio apartman. Referirajući se rečima poslanika Konjufca, u vezi 

saradnje sa g. Rais u  Libiji, rekao je da su to špekulacije i da nemaju veze sa Libijom.  
 

Vjosa Osmani Sadriu, rekla je da je bilo i drugih imena za koje se kaže da su počasni konzuli, a mi 

ne znamo da li su stvarno ili ne. Da bi se ovo pitanje razjasnilo, zahtevam od ministra, da se komisiji 

prosledi spisak svih počasnih konzula.   
 

Fitore Pacolli- Dalipi, što se tiče počasnih konzula, spomenula je skandal sa počasnim konzulom u 

Benin i  ministar nikada  nam nije  rekao kako je predložio g.  Oliver Nutsugan, počasnog konzula u 

Benin. Ona je pitala: Zašto nam je potreban počasni konzul u  Benin, šta radi taj konzulat za Kosovo?  
 

Behgjet Pacolli, što se tiče Samita u  Berlinu, rekao je da je delegacija Kosova održala posebne 

sastanke sa američkim  ambasadorom u Berlinu, od kojeg su dobili podršku SAD. Pre početka sastanka 

sa organizatorima. Rekao je da su održali sastanak sa poverenikom gđa Mogherini, koja je zahtevala 

da što pre, opet počinje dijalog, i da nije nikada ni sa kim razgovarala o razmeni teritorija. granica ili    

doticanje granica na Kosovu. Onda je rekao da je održan koktel sa kancelar kom Merkel i predsednikom  

Macron, gde su bili prisutni i predstavnici Balkanskih država, dok od strane Kosovske delegacije, bili 

su prisutni predsednik kosova, šef kancelarije predsednika, premijer i ministar Spoljnih poslova, 

Pacolli, dalje, obavestio ih je da je sednicu otvorila gđa. Merkel, nastavljeno je sa govorom predsednika  

Macron i gđe. Mogherini i kao rezultat tri govora proizlazi da je cilj konferencije,  integracija Zapadne  

Evrope, mirovni sporazum između Srbije i Kosova, odnosno početak dijaloga i problem funkcionisanja 

institucija Bosne i Hercegovine. Započeto je sa doprinosom različitih država, počevši od Albanije, 

prema abecedi  i dalje. Govor predsednika  Kosova, bio je mnogo konstruktivan, ali i veoma kritičan 

prema EU-i, posebno prema onima koji nisu održali reč, što se tiče viza. On je ponovo potvrdio da je 

nametanje poreza bilo pravedno i porez će ostati, dok Srbija ne da znak da će sedeti na stolu. Govor 

premijera također je usledio istim tonom, pozdravljajući mogućnost da se mirovni proces nastavi negde 

drugde. u Berlinu, a ne u Briselu, najavio je Pacolli. Nakon ove runde, održana je pauza, kada je započet 

pritisak na g.  Haradinaja,  da omogući  povlačenje poreza i nastavak dijaloga. On je rekao da nije čuo 

da je vršen neki  pritisak premijeru od strane predsednika za povlačenje  poreza. Porez se neće povlačiti, 

dok je bude jasno da će dijalog ići pravim putem. Ministar je obavestio i o njegovim sastancima i 

angažovanja koja je imao, dalje, rekao je da do Samita u Parizu, imaćemo jasno definirani stav 

Nemačke, u vezi liberalizacije viza. Što se tiče priznanja, rekao je da se ovaj proces dosta komplikovao, 

jer je svet podeljen prema geostrateškim interesima. Dao je do znanja da su identifikovali osobu, koja 

radi u MSP-a Srbije, i radi protiv Kosova i način koji radi. Ministar je obavestio, da je tokom ove godine  

posetio 3 puta Afriku i druge države, većinu od kojih nismo dobili priznanja, ali imamo apsolutnu 

podršku za evropske  integracije za našu zemlju. On je dalje, rekao da ono šta rade u nekim zemljama, 

da bi postigli priznanje od njihove strane, ide veoma sporo. Takođe je obavestio , da će ubrzo dobiti 

priznanje iz države Kongo.  
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Vjosa Osmani- Sadriu, pitala je ministra: Da li se slaže da je jedan od razloga što je zaostao proces 

priznanja, je činjenica da Srbija zloupotrebljava dijalog, tvrdeći da je dijalog o statusu  Kosova?  
 

Behgjet Pacolli, rekao je da Srbija upotrebljava dijalog kao dijalog o statusu Kosova. On je dodao da 

sada svet je podeljen u pro kineskim, pro ruskim i pro zapadnim  državama, i one države koje su htele 

da priznaju Kosovo, one su priznale, i sada su ostale velike države. Ministar, dalje je rekao da g.  

Nutsugan je počasni konzul u Beninu i pomagao je Kosovo u procesu priznanja. Takođe, g. Rais, je 

puno doprineo za Kosovo i oni su bili samo pod istragom. On je rekao da Ministarstvo spoljnih poslova  

izvršilo pripreme za prijavu u Savetu Evrope i očekuje se izbor novog sekretara Saveta Evrope, da bi 

preduzeli korake.  
 

Glauk Konjufca, pitao je: Nacionalne države, kao što su Nemačka i Francuska, slažu se da Kosovo 

treba da podnese zahtev za članstvo u Savetu Evrope i da li su spomenuli Specijalni Sud?  
 

Behgjet Pacolli, dao je do znanja  da je održan sastanak sa zemljama EU koje su priznale Kosovo i 

kao zaključak ovih razgovora je da treba čekati  izbor novog sekretara i da nije spomenut Specijalni  

sud. Ministar je izjavio da je tokom samita kosovska strana bila jednoglasna. On je najavio da su dobiti  

agremani  iz Švedske za našeg ambasadora u Švedskoj, kao i za ambasadora u Australiji, dok se  čeka 

agreman iz Bangkoka. Ministar je najavio da će u septembru otvoriti našu ambasadu u Kataru, kao i za 

zajedničke misije sa Albanijom, koje se očekuju da se otvore u Hamburgu i Danskoj. 

 
 

Evgjeni Thaçi- Dragusha, pitala je ministra? Šta se očekuje desiti nakon Berlinskog samita o 

liberalizaciji viza ? 

 

Behgjet Pacolli, Nemačka je ključna zemlja za liberalizaciju viza i posete MSP-u u Berlinu,  čini nas 

optimističnim da će Nemačka biti na našoj strani, a takođe i Francuska počinje da razmišlja drugačije. 

 
 

Fitore Pacolli- Dalipi, u vezi sa najavama ministra o priznanjima, rekla je da nam ministar sa ovim 

informacijama daje utisak da su priznanja za našu zemlju došli od biznismena, a ne država, i da te ljude 

koje ministar naziva dostojanstvom prati Interpol. Pitala je ministra: Koja je bila njegova uloga na 

samitu, koliko je zvaničnika učestvovalo u MSP, ko plaća troškove goriva, tokom poseta njegovim 

privatnim avionom, gde je interes za ove troškove i zašto se fokusira na lobiranje u afričkim državama, 

a ne 5  zemalja EU, koje nisu priznale Kosovo? 

 
 

Behgjet Pacolli, naglasio je da je pre toga obavestio Komisiju o sastancima koje je imao sa zemljama 

EU koje nisu priznale Kosovo, za Grčku, Rumuniju, Slovačku. On je takođe najavio da radi sa 

Španijom i tendenciozno je da kaže da se ustručava da radi sa evropskim zemljama. Što se tiče 

potrošnje goriva prilikom putovanja, on je rekao da možete biti informisani u državnim institucijama. 

Njegov interes da radi, rekao je on, je zato što voli Kosovo i ponosan je na svoj doprinos njemu. Za 

sva priznanja, Kosovski budžet nije platio ni cent, dok je za samit u Berlinu najavio da su iz MSP-a 

učestvovale dve osobe. 

 

Vjosa Osmani- Sadriu, zahtevala je da se informira od  ministra , koja  će biti priroda kancelarija za 

koje se očekuje da će biti otvorene u Grčkoj, Slovačkoj i Rumuniji. Da li su oni ekonomskog ili najvišeg 

nivoa, ili međusobno povezane prirode? 

 

Behgjet Pacolli, rekao je da će sama činjenica da će kancelarija u Atini biti otvorena od strane MSP-

a, biti nazvana kancelarija specijalne misije Kosova.  

Vjosa Osmani- Sadriu, pitala je ministra : Da li je potrebno da zvaničnici moraju da služe više od 4 

godine u jednoj misiji, umesto da oni rotiraju jer imaju diplomate unutar ministarstva? 



6 

 

 
 

Behgjet Pacolli, u vezi sa diplomatama, rekao je da je to problem koji treba vremena da se reši i sada 

razmatra 20 povrataka i 15 misija po prvi put u misijama. Dalje, on je napomenuo da je unapređenje 

pozicija  u misijama napravljena kao rezultat rada komisije MSP-a, gde je u nekim slučajevima bilo 

propusta, ali da će oni pokušati da ih poboljšaju i, do kraja mandata, da budu rotirani, kao što treba, za 

sve. 

 
 

Vjosa Osmani- Sadriu, , zahtevala je da od MSP dostavi Komisiji spisak sa najnovijim ažuriranim 

podacima o diplomatskim misijama. Takođe, pitala je i ministra: Da li se tretira fenomen produžavanja 

procedura u konzulatima za naše sunarodnike, s obzirom na to da  se oni žale? 

 

Behgjet Pacolli, Nadovezajuči se sa pokrenutim pitanjem, od strane predsednice komisije, rekao je da 

u ministarstvima disciplinska komisija razmatra ova pitanja, ali više od 60% slučajeva žalbi naših 

sugrađana, je nedostatak odgovarajuće dokumentacije, ali može postojati i slučaj  zapostavljanja od 

strane osoblja. 

 
 

Fitore Pacolli Dalipi, pitala, je ministra: Da li je preduzet bilo koji korak u vezi sa žalbom Udruženja 

Sindikata inostrane službe, u kojima su spomenute povrede, za koje se tvrdi da su se dogodile u 

ministarstvu, između ostalog i neregularno unapređenje lica koja su imenovana na funkcije  u spoljnoj 

službi? 

 
 

Behgjet Pacolli, najavio je da je u ministarstvu radila komisija, koja je verifikovala pomenute 

promocije i nakon verifikacije su potpisana većina od njih,  i ostali su još neki  slučajevi koji se 

verifikuju za visoke položaje.  

 
 

Fitore Pacolli- Dalipi, zahtevala je od komisije da podnese rezime o procesu gradiranja.   
 

Behgjet Pacolli, rekao je da je promocija  proces koji je započeo i još nije završen i komisija će preneti 

sažetak o tome ko je unapređen  i kako se unapređuju. 

 

Vjosa Osmani- Sadriu, o pomenutim unapređenjima po pozicijama, rekla  je da rezime treba da sadrži 

i pravnu osnovu za unapređenje, radno iskustvo i druge kriterijume potrebne za unapređenje; Dalje, 

dodala je da je nedavni izveštaj OEBS-a o Kosovu tretirao Kosovo nepravedno, uprkos tome što ga 

tretira, zasnovano na principu neutralnosti njegovog statusa. Pitala je  ministra: Da li se slaže  sa ovim 

nalazom i da li su reagovali kao ministarstvo u  vezi ovog izveštaja? Ona je predložila da se za sledeći 

izveštaj, preduzima nešto, zajedno sa prijateljskim državama članicama OEBS-a, kako ne bi u 

budućnosti dozvolili da preduzimaju takve korake za Kosovo. 

 

Behgjet Pacolli, što se tiče najnovijeg izveštaja OEBS-a, rekao je da pripremaju žalbu, koja će biti 

podneta predsedavajućem OEBS-a. On je naglasio da ako komisija ima bilo kakvu artikulaciju, ona to 

može izraziti. 

 

Vjosa Osmani- Sadriu, Što se tiče žalbe na izveštaj OEBS-a, ona je predložila da se prosledi Komisiji 

kako bi komisija prosledila  dodatne komentare. Zahtevala je da se dokumentacija dostavi Komisiji u 

vezi sa akreditacijama u Atini, Slovačkoj i Rumuniji, naglašavajući zahteve za materijal za počasne 

konzule, ažurirani spisak  za najnovija dekretiranja i informacije o najnovijim unapređenjima u 

pozicijama.  
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Sednica je završena u 13:40.časova.   

Predsednica komisije, 

 

__________________ 

Vjosa Osmani-Sadriu 

Pripremili : 

Pomoćno osoblje komisije. 

 


